
ZÁPISNICA Z RIADNEHO ZASADNUTIA OBECNÉHO 

ZASTUPITEĽSTVA ZO DŇA 21.6.2023 

 

 

Navrhovaný program : 

 

1. Otvorenie a procedurálne náležitosti 

2. Schválenie programu 

3. Kontrola úloha uznesení 

4. Záverečný účet obce 2022 

5. Návrh VZN 1 - 2023 Udržiavanie čistoty a poriadku 

6. Návrh VZN 2 -  2023 Poplatky za tlač 

7. Rôzne 

8. Záver 

 

K bodu 1. :  Pán starosta privítal prítomných a otvoril zasadanie. Za zapisovateľku bola 

určená p. Kurová. 

 

K bodu 2. : - p. starosta : - " Má dakto dopĺňajúci bod? Nikto? Tak hlasujte za schválenie 

programu." 

Hlasovanie : 3 :0 za. 

 

K bodu 3. : - p. starosta : - " Minulú poradu sme mali kúpu pozemku ku kompostovisku, vraj 

je už aj cena, len treba ešte počkať. Máme dať na súd a tak to predajú. Súd bude ohľadom 

pozemkov do 2 mesiacov. Dúfam, že sa to nebude naťahovať." 

- p. Husák : - " Nebude to zbytočné? " 

- p. starosta :-" Nie. To je taký proces. " 

 

K bodu 4. : -p. starosta : - " Pozerali ste Záverečný účet? " 

- p. Lattová : -" Áno pozerali, dobre ste to navýšili. 

- p. starosta : - " Vysvetlím." 

- p. Lattová : - " No my sme tu vlastne neboli takže neviem sa vyjadriť, mňa zaujíma čo robí 

vaša manželka. Čo konkrétne, aké sú výsledky." 



- p. starosta : - " Nemôžeme konkrétne všetko zverejňovať. Sú to súkromné záležitosti. 

Nemôžem hovoriť o súkromí ľudí. Bolo to aj v novinách čo robí, treba si prečítať. " 

- p. Lattová : -" Ja som to nečítala a hovorila som to aj minule, že nemám čas na internet. Inak 

zle ste to vytlačili, máte tam chyby... 

- p. Husák : - " To už v podstate bolo, tak nemáme čo riešiť. Nič sa tým nezmení. 

- p. Lattová : -" Ide o to, že zadlžujeme občanov. 

- p. starosta : - "To je aj úver na vodovod." 

- p. Lattová : - " Ak bude vodovod, treba aj kanalizáciu. 

- p. starosta : -" Samozrejme, bude sa riešiť. Teraz ide o to či schvaľujeme bez výhrad alebo s 

výhradami, tak hlasujte." 

Hlasovanie : 3:0 bez výhrad. 

 

K bodu 5. : - p. starosta : - " Pridal som tam jeden bod. Aktivačné práce sa zrušili, tak neviem 

čo sa bude diať. Kto bude kosiť, upratovať... Obecné ja pokosím, Ak sa nepohne kuratela, tak 

aj o cintorín sa postarám, okolo kostola. No okolo svojho domu, pozemku, si musí každý 

svojpomocne pokosiť. Všade to tak je, že každý sa o svoj pozemok postará. " 

-p. Husák: -" Návrh :  dá sa to aj  dohodou o výkone práce urobiť. " 

-p. starosta : -" Áno dá, ale my sme malá obec nedajú mi ľudí, maximum 1 človek môže a 

sám to nezvládne. 

- p. Lattová : - " Určite ten cintorín treba riešiť dajakou dohodou. Treba sa medzi sebou s 

kurátormi dohodnúť." 

- p. starosta : " Tak hlasujte za VZN. " 

Hlasovanie : 2:0:1 (p. Lattová sa zdržala hlasovania.) 

 

K bodu 6. : Poplatky: - p. starosta : - " Nemôžem sám rozhodnúť tak hlasujte za návrh. 

Hlasovanie : 3:0 za. 

K bodu 7. : - p. starosta : - " Chcel by som vstúpiť do projektu, ukážem vám ho, chcel som 

urobiť ihrisko pod lipou, no nemôžme, lebo je tam vodovod. Nemôže tam byť taká stavba, tak 

som to preložil oproti. Dám vám kolovať projekt. Musí to byť tak, aj s preliezkami, 2 cvičiace 

stroje, bude sa to volať vlastne „ Revitalizácia parku - oddychovej zóny v obci Ďurďoš. " 

- p. Husák : -" Nebolo by lepšie multifunkčné? " 

- p. starosta : -" Chcel by som, ale bohužiaľ nemáme na to pozemok, tu sa nehodí. Neviem či 

to schvália, je cca 9.000. 000 € pre celé Slovensko. Je výnimočná situácia, dostali by sme 



dopredu peniaze, ale do konca roka treba relizovať. Musí tam byť defibrilátor, tak budeme 

mať plus pre obec. To je super, 6 lavičiek dám,.. Názory? 

- p. Husák : - " Ak to schvália tak môže byť. 

Hlasovanie : 2:0:1 (p. Lattová sa zdržala hlasovania.) 

 

K bodu 8. : Záver : Pán starosta poďakoval prítomným a ukončil zasadanie. 

 

Zápisnicu vyhotovila:  Gabriela Kurová 


